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November 2023 
 

 

Beste bridger bij GSV, 

Met de nieuwsbrief wil het bestuur van de bridge je graag informeren 

over belangrijke zaken en ontwikkelingen (de vorige nieuwsbrieven 

zijn nog na te lezen door op het symbool links te klikken). 

  

In deze nieuwsbrief: 

1. Even voorstellen, nieuwe penningmeester sectie bridge. 

2. Bridgecursus, ook daarvoor kan je bij GSV terecht. 

3. 7SA certificaten. 

4. Jubilarissen dag 11 november. 

5. Nieuwe bridgekaarten met verschillende kleuren. 

6. Omgaan met een onregelmatigheid. 

7. De kunst van hoffelijkheid. 

8. Stichting GSV-centrum zoekt bestuursleden. 

9. Opbrengst Grote Clubactie. 

10. Tot slot: vragen, suggesties en/of opmerkingen. 

 
 

1. Even voorstellen, nieuwe penningmeester sectie bridge. 

Half november is onze penningmeester en wedstrijdleider van de woensdagavond 

Gerard Olijerhoek vertrokken bij onze club. Door zijn verhuizing kon hij dit 

helaas niet meer doen. Op meerdere momenten is afscheid van hem genomen 

en werd hij bedankt voor zijn inzet bij GSV bridge. 

Gelukkig hebben we snel een opvolger voor hem gevonden in de persoon van 

Jan van der Linden. 

Jan stelt zich graag even voor: 

 

“Mijn naam is Jan van de Linden (72). De leden 

van de donderdagmiddag kennen mij al ruim een 

jaar als vaste deelnemer aan de wekelijkse 

competitiemiddagen. Per 1 november 2023 ben 

ik toegetreden tot het bestuur van GSV-sectie 

bridge in de functie van penningmeester. 

Geboren in 1951 in Alphen aan den Rijn en ruim 

25 jaar later, na een groot aantal verhuizingen, 

gesetteld in het mooie Nieuwkoop, waar twee 

van mijn drie kinderen nu nog steeds wonen. 

https://6005.bridge.nl/nieuwsbrieven/
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Zelf ben ik in 2019 verhuisd naar Hillegom in de hoop om, samen met mijn 

partner Greet, nog vele mooie jaren te beleven.  

Het overgrote deel van mij werkzaam leven heb ik doorgebracht bij de NS. 

Aanvankelijk als treinmachinist en doorgegroeid naar verschillende management- 

en staffuncties. In mijn vrijetijd heb ik mij o.a. nuttig gemaakt als voorzitter van 

een VvE en als vrijwilliger bij de stichting "vier het leven. 

Als penningmeester hoop ik mij in te kunnen zetten voor een duurzaam 

voortbestaan van onze vereniging en voor heel veel mooie en gezellige 

bridgemomenten voor ons allemaal”. 

Veel succes Jan. 

 

2. Bridgecursus, ook daarvoor kan je bij GSV terecht. 

De cursus bridge voor beginners is gestart in september en op 5 december is 

daar de laatste les van. Na deel 1 komt deel 2 en die start op 16-1: 

 

Ben je beginnend bridger (of ken je iemand die wat verder wil komen) dan kan 

je een aanmelding doen, klik daarvoor hier. 

Op 14-11 ben ik, Jos Stevens -redacteur nieuwsbrief- even bij 

de cursus langsgegaan om een indruk op te doen. 

De docent Nico Dost had alles keurig klaarstaan en ging 

voortvarend van start met het geven van de cursus. Dat 

doet hij met veel enthousiasme en gedrevenheid. Zo brengt 

hij zijn kennis van de mooie bridgesport over op de 

cursisten.  

Bij de oefenspellen aan het eind van de cursus was er een 

plekje vrij en ben ik daar even ingevallen. Erg leuk om te 

ervaren hoe beginnende bridgers hun 

uiterste best doen om het spel te leren. 

Dat gaat met vallen en opstaan (heel 

herkenbaar van mijzelf toen ik ooit begon 

     ). Vooral doorgaan, de moed niet 

opgeven en veel oefenen. Ik mocht wat 

foto’s maken van de zaal en de cursisten.  

Nico Dost 

https://6005.bridge.nl/bridgecursus/
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Er wordt gebruik gemaakt van ons 

mooie grote beeldscherm zodat 

alles goed te volgen is. 

 

 

 

 

 

 

3. 7SA het lukt nog steeds. 

We geven de paren die 7SA bieden en halen een certificaat. Andere 7 contracten 

geboden en gemaakt is ook erg mooi, maar omdat 7SA meer punten oplevert 

hebben we ervoor gekozen om alleen dat bod te honoreren met een certificaat. 

In de afgelopen weken zijn er tot nu toe al 3 paren die het mooie 7SA certificaat 

uitgereikt kregen. 

Te beginnen op 30-10 op de maandagmiddag met Lous Smits en Menno Meijer. 

Spel 17 was er een met veel soorten contracten en 

uitkomsten. Alleen Lous en Menno wisten in het 

juiste contract te 

komen en dat 

uiteraard ook te 

halen. Dit is het 

overzicht van het 

spel: 

 

 

  

 

 

 

 
Lous       en         Menno 
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Op 2 november werd door Yvonne 

Saarloos en Ria Roet dit mooie 

contract geboden en gehaald op spel 

3. De andere uitslagen op dat spel 

waren: 

 

 

De certificaten en de bijbehorende consumptiemunt werden op 9-11 door de 

wedstrijdleider John van der Meer aan de blije dames uitgereikt. 

 

Ook op dinsdagmiddag 7 november werd dit mooie contract geboden en gemaakt 

door Nico Geusebroek en Joke Michielsen.  

De trotse Kees Stelling (wedstrijdleider) 

reikte de certificaten en de consumptiemunt 

uit. 

 

 

De andere uitslagen op spel 19 waren: 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jammer van die klaver contracten      

 

Yvonne         en           Ria 

Nico            en              Joke 



__________________________________________________________________________________
Nieuwsbrief GSV-bridge november 2023 

5 

4. Jubilarissen dag 11 november 

Het is bij de omnisportvereniging GSV-Heemstede traditie dat haar jubilerende 

leden gehuldigd worden. Zaterdag 11 november werden de dames en heren 

zowel letterlijk als figuurlijk in het zonnetje gezet. 

In 2023 zijn er bij heel GSV 43 jubilarissen. Onze bridger Martje Ganzeman 

spant de kroon met een lidmaatschap van 75 jaar!! 

De jubilarissen werden persoonlijk naar voren geroepen waar zij maar liefst 

3 presentjes kregen aangeboden; een button met de hoeveelheid jaren 

lidmaatschap, een met naam gegraveerd aandenken en tot slot een bijzonder 

fraaie roos waarmee de warme band tussen vereniging en haar jubilerende leden 

werd vormgegeven. 

Tot slot werden ook de organisatoren Leny Heeremans en Carlo Koopman 

(beiden van de bridge) door de voorzitter bedankt voor de perfecte organisatie. 

De drankjes en hapjes weden zeer gewaardeerd door de aanwezigen en alle 

jubilarissen gingen met een goed gevoel naar huis, klaar voor een jarenlang 

lidmaatschap. 

Alle jubilerende bridgers: 

 

 

 

 

Foto in de Heemsteder 

op 14-11 met alle 

jubilarissen bij GSV-

Heemstede: 

 

 

 

Niet alle jubilerende bridgers konden aanwezig zijn; bovenstaande wel. 

75 jaar Martje Ganzeman-Heringa

25 jaar Annette de Wilde-Warnas

25 jaar Coby Ruigrok-Bakker

25 jaar Elly Admiraal-Bakker

25 jaar Irene Kemp-Crevels

25 jaar Micky de Beurs-Wijngaarden

25 jaar Paula Homrighausen-Vrugt

25 jaar Truus van de Sande-Steenhouwer

10 jaar Coby Commissaris

10 jaar Ineke Coppen-van Rheeden

10 jaar Jan de Bruijn

10 jaar Joop Uitendaal

10 jaar Katja Karskens

10 jaar Nanny de Bruijn-Staal

10 jaar Ricky Griekspoor-van Haren
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Deze tekst stond 

in de Heemsteder: 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. Nieuwe bridgekaarten met verschillende kleuren. 

 

Wat gebeurde er op een afgelopen donderdagavond: 

kaart te kort in een spel       arbiter geroepen, 5 minuten daarna kaart te veel in 

een ander spel; wederom       arbiter geroepen. 

Mede om dit oponthoud proberen te voorkomen hebben vanaf de nieuwe zitting 

(maandag 20-11), de 4 spellen op de tafels een andere kaartkleur zodat 

“vergissingen of slordigheidjes” snel opgelost kunnen worden door de leden zelf 

of door een arbiter. 

De vaste kleurverdeling  van de kaarten in de spellen. 

Speelkaarten verdeling voor in de boards: 

Rose → spel 1-5-9-13-17-21 

Blauw → spel 2-6-10-14-18-22 

Geel → spel 3-7-11-15-19-23 

Groen → spel 4-8-12-16-20-24 

 

6. Omgaan met een onregelmatigheid1. 

Wel of niet vragen om arbitrage? Veel spelers voelen een vraag om arbitrage als 

een inbreuk op de gezelligheid of zelfs het op tafel leggen van het bekende mes. 

Het tegendeel is waar. De arbiter vriendelijk uitnodigen kan niets anders 

betekenen dan de wens van een correct vervolg van het spel na een vergissing. 

En als je als niet-overtredende partij alleen maar wilt weten wat de correcte 

voortzetting zou zijn, zonder uit te zijn op voordeel, kun je de arbiter - na diens 

uitleg – verzoeken om van rechtzetting af te zien. Bedenk daarbij dat het beslist 

niet onsportief is als je wél achter de rechtzetting staat. Je speelt nu eenmaal 

wedstrijdbridge. En bedenk dat vooral als jij de vergissende partij bent ... De 

 
1 Bron: Gids voor bridge. 

https://www.bridge.nl/wp-content/uploads/2018/10/2017-Gids-voor-Bridge-binnenwerk-DEF-11_2017.pdf
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moeilijkheidsgraad van perfect bieden en spelen is bekend. Maar vlak de kunst 

van het correct vragen om arbitrage ook niet uit. 

 

7. De kunst van hoffelijkheid2. 

Aan de bridgetafel is een hoffelijke houding verplicht. Dat betekent dat een 

speler in overtreding is als zijn houding een vervelend gevoel oproept bij zijn 
tafelgenoten. Dat klinkt vrij logisch en eenvoudig. Toch wordt deze spelregel, 

artikel 74A2, het meest overtreden van alle spelregels. 
 
Kennelijk ontstaan er regelmatig situaties waarin de normen van hoffelijkheid 

gemakkelijk worden vergeten. En toegegeven, bridge is een enerverend spel, 
waarin je heel intensief mens bent met elkaar. En natuurlijk ontstaan er dan 

naast aangename gevoelens als voldoening, triomf, begrip, waardering en 
vertrouwen, ook gevoelens van schrik, afgrijzen, verbijstering, teleurstelling en 
irritatie. Als je deze negatieve gevoelens voor je kunt houden, bewijst dat je 

klasse. Je zult een graag geziene partner en tegenstander zijn. 
 

Helpt jouw oproep niet, dan moet er sprake zijn van een te groot misverstand 
om onderling te kunnen oplossen. In dat geval zal de arbiter graag alle 
betrokkenen weer in hun hoffelijke houding helpen. 

 
Ook bridgers die net van een cursus komen en bij ons gaan bridgen moeten niet 

afgeschrikt worden en zien dat we bij GSV hoffelijk met elkaar omgaan. 
 

 

8. Stichting GSV-centrum zoekt bestuursleden. 

 

Eerst even wat uitleg over dit onderwerp. De omnivereniging GSV-Heemstede 

organiseert veel soorten sportactiviteiten, zoals gymnastiek & dans; volleybal; 

badminton; tafeltennis; nordic walking; klaverjas en uiteraard bridge. In totaal 

heeft de omnivereniging bijna 1.000 leden. De sectie bridge is met zo’n 480 

bridgers, verdeeld over 8 speelmomenten, de grootste sectie. 

De activiteiten van de omnivereniging vinden plaats in sportzalen in de 

Gemeente Heemstede, maar vooral in het gebouw aan de Franz 

Schubertlaan, zoals het bridgen. 

Het gebouw waarin we bridgen is eigendom van een stichting: Stichting GSV-

centrum. Deze stichting staat organisatorisch geheel los van de omnivereniging, 

ook al hebben beiden GSV in hun naam staan. 

Wij huren dus de zaal van deze stichting. Het is voor de omnivereniging van 

groot belang dat de stichting continuïteit heeft. Het bestuur van de stichting 

bestaat uit minimaal 3 personen. Door omstandigheden is er daar binnen 

afzienbare tijd nog maar 1 persoon aanwezig. 

De verantwoordelijkheden van de Stichting zijn onder andere het onderhoud en 

schoonhouden van het gebouw, contracten met buitenfirma’s afspreken, 

barbezetting regelen, huur afspreken van gebruikers. 

 
2 Bron: Gids voor bridge. 

https://gsvheemstede.nl/wp-content/uploads/2023/07/Statuten-GSV.pdf
https://www.bridge.nl/wp-content/uploads/2018/10/2017-Gids-voor-Bridge-binnenwerk-DEF-11_2017.pdf
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Binnen de gehele omnivereniging wordt nu gezocht naar personen die een 

bestuursfunctie in die stichting willen vervullen. Vandaar ook de oproep in deze 

nieuwsbrief. Heb je, mogelijk, interesse in een bestuursfunctie bij de stichting 

GSV-centrum, dan is het logisch dat je eerst meer informatie wil. Je kan hiervoor 

terecht bij Jos Stevens (bestuurslid sectie bridge). Stuur hem een mail door hier 

te klikken. 

 

9. Opbrengst Grote Clubactie. 

 

Dit jaar hebben we weer een leuk bedrag 

ontvangen van de Grote Clubactie waar leden 

aan hebben deelgenomen. 

Vorig jaar was het ruim € 399,24. 

 

 

 

10. Tot slot: vragen, suggesties en/of opmerkingen. 

Heb je een vraag of een suggestie of wil je gewoon iets melden aan 

ons? Alles is welkom, stuur gewoon een mail naar ons centrale 

e-mailadres: bridge@gsvheemstede.nl. 

We hopen je met deze nieuwsbrief voldoende geïnformeerd te hebben. 

 

Met vriendelijke groet, mede namens alle wedstrijdleiders: 

Bestuur GSV Bridge: 

John van der Meer  voorzitter  

Ria Marchand  secretaris 

Jan van der Linden  penningmeester 

Françoise Vogelenzang ledenadministratie | coördinator cursussen 

Jos Stevens   webmaster | PR | communicatie 

Website 

E-mail 

mailto:bridge@gsvheemstede.nl?subject=Graag%20wil%20ik%20verdere%20informatie
mailto:bridge@gsvheemstede.nl?subject=Graag%20wil%20ik%20verdere%20informatie
mailto:bridge@gsvheemstede.nl
https://6005.bridge.nl/
mailto:bridge@gsvheemstede.nl?subject=Vraag%20of%20opmerking%20aan%20bestuur%20GSV%20bridge
https://6005.bridge.nl/

